
 
 

      
 

 

 

 26.10.22מרכז, -ישיבת מזכירות 

 

רוקח, יעל אברהם רד  והילה חורש,  אפרת רותם, אריאלה סדון, בועז גור, דני כץ,  אסתי אשל,  אסף משיח,  משתתפים:  

גולדמן, רעות  עדי קריספי, עדי שליט, ענבל חרמוני, ענבל ברק, עתר  מעין כהן, אדם, יעל פלג, יעל לוין, מיכל גומל בלנק,

 כהן 

 

 חתימת צו ההרחבה ועדכון על יישום ההסכם 

וישולם באותו    1.1.23-יכנס לתוקף בהיום נחתם צו ההרחבה שמחיל את רפורמת הישג על השירותים המופרטים.   •

חודש או, לכל המאוחר, בחודש העוקב. לפי נוסח הצו שנחתם, ובניגוד להערכה הקודמת שלנו, מעסיקים יחויבו 

 תוספת המעבר גם למי שכבר אינם עובדים.   לשלם את

שתוספת  . הצפי  תוספת המעברעדכון יישום: הרבה מקומות עבודה החלו ביישום, אך אצל כמעט כל המעסיקים ללא   •

מקומות עבודה ציבוריים   2שולם בתחילת נובמבר, ויהיו מעסיקים שיתעכבו עוד יותר. כרגע ידוע רק על  המעבר ת

 שכלל לא מיישמים.

הצירים    ענבל • עזרת  את  סבלנותמבקשת  ולבקש  העומס  את  לשקף  פניה,  לטופס  עובדים  של  פניות  מצד   לנתב 

 צוות המחוזות ושעות הידע המקצועי מקבלים המוני פניות, והם יגיעו לכולם לפי הסדר.   .העובדים

שמנהלת הגמלאות  מסבירה    ענבלשואלת אודות העיכוב של הכללת תוספת החוק בפנסיות התקציביות.  ל פלג  יע •

במשרד האוצר, שהיא היחידה במשרד שאחראית על הנושא, צריכה להסדיר בהחלטת ממשלה את ההכרה במספר 

משמעית. אין שאלה או מחלוקת מול  - תוספות ולא מבצעת את תפקידה. כך גם נקבע בהסכם הרפורמה בצורה חד

 2019ות משרד האוצר. כך גם לגבי הסכם  הממונה על השכר, אלא פערים בביצוע בתוך משרד האוצר ובין יחיד

 שמעולם לא הוסדר כרכיבים פנסיוניים. בקרוב מאד תוגש תביעה לביה"ד על כלל הרכיבים שלא הוסדרו.  

שואלת על שיבוץ תפקידי הניהול וספירת כפיפים שאינם בתקן )תקציבי פעולה(. מוסבר על ההסכם וכיצד   אסתי •

מציעה שתא המנהלים יתארגן ללמידה משותפת על   שליט  עדיות העובדים. מנת להבטיח את זכוי-ליישם אותו, על

 יישום הרפורמה במחלקות.  

 

 2023גיוס מועמדים לצירים/ות בבחירות ינואר 

מעודדת להמשיך ולהתמודד   ענבל, ועד כה ההיענות נמוכה.  28.11-המועד האחרון להגשת מועמדות לצירות הוא ה  •

 לקדנציה נוספת, כדי להמשיך במשימה בה התחלנו יחד.  

שליט • ארצית    עדי  והסברה  גיוס  לייצר  אלא  המחוזית,  בפעילות  להסתפק  שלא  החליטו  כללית  שצירות  מספרת 

מפגשים   2מרכז עם כלל הבריאות, כדי לגייס גם דרך האינטרסים הסקטוריאליים. יהיו    בקופ"ח כללית ובמחוז

 מבקשת להזמין עובדי מערכת הבריאות מכלל הארץ. מובהר שזו הכוונה.  רעות כהןבזום. 

 מתקיים דיון על איך לגייס צירים, מה דרכי הגיוס המתאימות והיעילות.  •

 יו מועמדים ממקומות עבודה שונים כדי לאפשר מגוון וחיבור.  מעירה שככל האפשר, באשכול יה מיכל גומל •

 

 

 



 
 

      
 

 

 

 המועצה לעבודה סוציאלית 

מעדכנת שעוד לא התחילו    ענבל  .האם המועצה החלה לפעול, כיוון שחלף זמן רב מאז שבחרנו נציגים  שואלת  יעל לוין •

 לפעול, ומשתתפים מוסיפים מידע על כך שהמשרד טרם התארגן על תחילת הפעילות. 

 

 , אשר הוקמה לפי ההסכם הקיבוצי ותפקידה לדון בנושא הלימודים המוכרים לעו"סעדכון על הוועדה המקצועית

 לקח כחצי שנה לגבש את הרכב הוועדה.   •

ועדה מטעם מנכ"לית משרד הרווחה, ומלבדה חברי הוועדה הם: רודינה אמארה הוסכם שגלית מבורך היא יו"ר הו  •

וייס עידית  מעסיקים(,  נציג  הרווחה,  במשרד  אנוש  משאבי  )סמנכ"ל  אהרוני  ינון  בעילוט(,  המחלקה  גל  - )מנהלת 

 )נציגת אקדמיה(, הילה חורש ולינור רכב )נציגות השטח(.  

 


